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Poczesna, dnia  2015-03-26 



 

 

P r o t o k ó ł  Nr  VII/2015 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  P o c z e s n a 

w dniu  26 marca 2015 roku. 

Podjęto uchwały: 
 

1. Uchwała Nr 36/VII/15 w sprawie: wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej przy 
Gminnym Zespole Ośrodków Zdrowia w Poczesnej. 

2. Uchwała Nr 37/VII/15 w sprawie: powołania Rady Społecznej przy Gminnym 
Zespole Ośrodków Zdrowia w Poczesnej. 

3. Uchwała Nr 38/VII/15  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Poczesnej za 2014 rok. 

4.  Uchwała Nr 39/VII/15  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 
2014 rok. 

5. Uchwała Nr 40/VII/15  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

6. Uchwała Nr 41/VII/15  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Poczesna na lata 2015-2030. 

7. Uchwała Nr 42/VII/15  w sprawie: poboru podatków w drodze inkasa. 

8. Uchwała Nr 43/VII/15  w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 r. 

9. Uchwała Nr 44/VII/15 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z kompleksu 
boisk sportowych „Moje Boisko – ORLIK 2012” w Hucie Starej B. 

10. Uchwała Nr 45/VII/15 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Poczesna” na 2015 rok. 

11. Uchwała Nr 46/VII/15 w sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Poczesna.  

12. Uchwała Nr 47/VII/15 w sprawie: terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Uchwała Nr 48/VII/15 w sprawie: określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

14. Uchwała Nr 49/VII/15 w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Poczesna. 

15. Uchwała Nr 50/VII/15 w sprawie: określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Poczesna. 



 

 

16. Uchwała Nr 51/VII/15 w sprawie skargi Pani Elżbiety Kucharzewskiej na Wójta 
Gminy Poczesna.  

17. Uchwała Nr 52/VII/15 w sprawie skargi Pana Alfreda Kołodzieja na Wójta Gminy 
Poczesna.  

18. Uchwała Nr 53/VII/15 w sprawie skargi Pana Rafała Dobosza na Wójta Gminy 
Poczesna.  

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Protokół  Nr VII/2015 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  Poczesna w lokalu 
Urzędu Gminy w Poczesnej w dniu 26 marca 2015 roku 

w godzinach od 1000 do 1140. 

Radnych obecnych w/g listy obecności 15 

Radnych nieobecnych usprawiedliwionych  0 

Radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych      0  

 

Porządek obrad VII Sesji Rady Gminy Poczesna : 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z IV,V,VI sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy rady w okresie między sesjami. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej przy 
Gminnym Zespole Ośrodków Zdrowia w Poczesnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Rady Społecznej przy Gminnym Zespole 
Ośrodków Zdrowia w Poczesnej. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Poczesnej za 2014 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji za 
2014 r. oraz informacja o programie działania na 2015 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 2014 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poczesna na lata 2015-2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: poboru podatków w drodze inkasa. 

15. Ocena ściągalności podatków w 2014 r. 

16. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w 2014 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2015 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z kompleksu boisk 
sportowych „Moje Boisko – ORLIK 2012” w Hucie Starej B. 



 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poczesna” 
na 2015 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Poczesna.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie: terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Poczesna. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Poczesna. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani Elżbiety Kucharzewskiej na Wójta Gminy 
Poczesna.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana Alfreda Kołodzieja na Wójta Gminy 
Poczesna.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana Rafała Dobosza na Wójta Gminy 
Poczesna.  

28. Wnioski i zapytania radnych. 

29. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

30. Wolne wnioski i informacje. 

31. Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad.1 

Otwarcia VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Lidia 
Kaźmierczak. 
Po powitaniu Wójta gminy, Zastępcy Wójta, Sekretarza gminy, Skarbnika gminy, 
Radnych gminy, Sołtysów, zaproszonych gości  i przybyłych mieszkańców gminy 
stwierdziła, że obecni na sali radni w/g listy obecności stanowią quorum, przy którym 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy Poczesna. 
 
Ad. 2 

- Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że radni otrzymali projekt porządku obrad 
sesji i zapytała, czy mają uwagi lub chcą zabrać głos.  
Głosu nikt nie zabrał. 
 
Następnie Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad VII zwyczajnej Sesji Rady 
Gminy. 
 
Ad. 3 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że protokoły z IV, V, VI Sesji były wyłożone do 
wglądu w biurze Rady Gminy i przesłane drogą elektroniczną zainteresowanym 
Radnym. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Protokoły z IV, V, VI Sesji Rady Gminy zostały jednogłośnie przez Radę przyjęte.  

1005 – na obrady przybyła Radna Iwona Choła. 

 
Ad. 4 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o pracy Rady w okresie między 
sesjami.  
Podczas wystąpienia Przewodnicząca pogratulowała nowym Sołtysom wyboru i życzyła 
dobrej współpracy z Radą i Urzędem Gminy. 

Głosu nikt nie zabrał. 

Informacja złożona przez Przewodniczącą Rady - Lidię Kaźmierczak została przyjęta 
przez Radę Gminy do wiadomości. 

1010 – na obrady przybyła Radna Bożena Dobosz. 

 
Ad. 5 
Wójt Gminy złożył informację o działaniu w okresie między sesjami.  

Głosu nikt nie zabrał. 

Informacja została przyjęta przez Radę Gminy do wiadomości. 

- Przewodnicząca Rady Gminy, Lidia Kaźmierczak ogłosiła przerwę i poinformowała, że 
z przyczyn osobistych musi opuścić obrady.  
W związku z tym dalszej części obrad przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady 
Eulalia Błaszak. 



 

 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie: wyboru przedstawicieli do Rady Społecznej przy Gminnym 
Zespole Ośrodków Zdrowia w Poczesnej przedstawiła Sekretarz gminy, Renata 
Smędzik 

Głos zabierali: 

- Rafał Dobosz zaproponował kandydaturę Teresy Chałupek, 
- Ewa Synoradzka zaproponowała kandydaturę Eulalii Błaszak, 
- Wojciech Opiłka zaproponował kandydaturę Grzegorza Sikory, 
- Rafał Dobosz  zaproponował kandydaturę Mariana Kołodzieja, 
- Iwona Choła zaproponowała kandydaturę Tadeusza Bajdora. 
 
Marian Kołodziej zrezygnował z kandydowania do Rady Społecznej, natomiast pozostali 
kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 36/VII/15. 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie: powołania Rady Społecznej przy Gminnym Zespole 
Ośrodków Zdrowia w Poczesnej przedstawiła Sekretarz gminy, Renata Smędzik 

Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 37/VII/15. 

Ad. 8 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 2014 roku przedstawiła 
Dyrektor Jolanta Szczepanik. 
Głos zabierali: 



 

 

- Iwona Choła poinformowała, że na Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Rekreacji został 
odczytany, list gratulacyjny od Dyrektora Biblioteki Śląskiej. Podkreśliła, że znaczące 
jest to, że biblioteka bardzo dobrze funkcjonuje i że filie, które zostały otwarte działają, a 
opinie spływające od czytelników są bardzo pozytywne.  
Na zakończenie podziękowała za podejmowane inicjatywy i życzyła, aby współpraca 
z samorządem jaki i czytelnikami układała się jak najlepiej. 
Na tym dyskusję  zakończono. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Poczesnej za 2014 rok przedstawiła Dyrektor Jolanta 
Szczepanik. 
 
Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 
Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                          „za”                           głosowało         14 radnych 
                   „przeciw”                                              0 radnych 
                   „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 38/VII/15. 

Ad. 10 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji za  
2014 rok oraz informacja o programie działania na 2015 rok przedstawiła Dyrektor, Anita 
Imiołek. 
 
Głos zabierali: 
- Iwona Choła poinformowała, że na Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Rekreacji 
zorganizowała wizję lokalną i odwiedziła wszystkie świetlice, które funkcjonują na 
terenie naszej gminy. Wyraziła zadowolenie z działalności świetlic, która widoczna jest 
na co dzień i przy okazji różnych uroczystości. Podziękowała za działalność i życzyła 
dalszych sukcesów. 
 
- Dyrektor GCKIiR podziękowała za dobre słowo i wsparcie. Podkreśliła bardzo dobrą 
współpracę z samorządem, kołami gospodyń, strażą i stowarzyszeniami. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 2014 rok 



 

 

przedstawiła Dyrektor, Anita Imiołek. 
Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 
Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                   „za”                           głosowało         14 radnych 
                   „przeciw”                                              0 radnych 
                   „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 39/VII/15. 

 
Ad. 12  
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok przedstawił Skarbnik 
gminy, Piotr Dobosz. 
Głos zabierali:  
- Grzegorz Sikora, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 
Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      
                            „za”                           głosowało         14 radnych 
                            „przeciw”                                              0 radnych 
                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 40/VII/15. 
 
Ad. 13  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poczesna na lata 2015-2030 omówił Skarbnik gminy, Piotr Dobosz.  
Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 41/VII/15. 

 
Ad. 14  
Projekt uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa przedstawiła Kierownik 
Referatu – Finansowo Podatkowego, Agata Adamus. 



 

 

 
Głosu nikt nie zabrał. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 42/VII/15. 

 
Ad. 15 
Ocenę ściągalności podatków w 2014 roku przedstawiła Kierownik Referatu – 
Finansowo Podatkowego, Agata Adamus. 
Głosu nikt nie zabrał. 
Informacja została przez radnych przyjęta. 
 
Ad. 16  
Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w 2014 roku przedstawiła Sekretarz gminy - Renata Smędzik. 
Głosu nikt nie zabrał. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy do wiadomości. 

 
Ad. 17  
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2014 rok omówiła Sekretarz gminy - Renata Smędzik. 
Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 43/VII/15. 

Ad. 18  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z kompleksu boisk 
sportowych „Moje Boisko – ORLIK 2012” w Hucie Starej B omówiła Sekretarz gminy - 
Renata Smędzik. 
Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 



 

 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 44/VII/15. 

Ad. 19  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poczesna” na 2015 rok 
omówiła Sekretarz gminy - Renata Smędzik. 
Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 45/VII/15. 

Ad. 20  
Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Poczesna omówił Zastępca Wójta, Andrzej Lech. 
Zastępca Wójta poinformował, że projekt Regulaminu został poddany konsultacjom 
społecznym zaopiniowany przez Powiatowy Inspektorat Sanitarny.  
 
Głos zabierali:  
- Ewa Synoradzka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Ochrony 
Środowiska projekty uchwał dotyczące gospodarki odpadami były szczegółowo 
omawiane i Komisja pozytywnie wszystkie te projekty uchwał zaopiniowała. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 46/VII/15. 



 

 

 
Ad. 21  

Projekt uchwały w sprawie: terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi omówił Zastępca Wójta, Andrzej Lech. 
Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 47/VII/15. 

Ad. 22  
Projekt uchwały w sprawie: określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
 i zagospodarowania tych odpadów omówił Zastępca Wójta, Andrzej Lech. 

Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 48/VII/15. 

Ad. 23  
Projekt uchwały w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Poczesna omówił Zastępca Wójta, Andrzej Lech. 

Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 49/VII/15. 



 

 

Ad. 24  
Projekt uchwały w sprawie: określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych  
i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Poczesna omówił Zastępca Wójta, 
Andrzej Lech. 

Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 14 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         14 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 50/VII/15. 
1115 – obrady opuściła radna Teresa Chałupka. 

Ad. 25  
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani Elżbiety Kucharzewskiej na Wójta Gminy 
Poczesna omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Tadeusz Bajdor. 

Głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 13 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         13 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 51/VII/15. 

Ad. 26  

Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Alfreda Kołodzieja na Wójta Gminy Poczesna 
omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Tadeusz Bajdor. 

Głos zabierali: 
- Rafał Dobosz  zwrócił uwagę, na nieterminową odpowiedź na wniosek skarżącego. 
- Tadeusz Bajdor odpowiedział, że dokumentacja techniczna dotycząca 
przedmiotowego zadania nie obejmowała zakresu robót o jaki skarżący wnioskował,  
a zmiany zakresu robót należało uzgodnić z instytucją dofinansowującą projekt.  
- Zastępca Wójta dodał, że dokumentacja techniczna była znana skarżącemu, ponieważ 
brał udział w bieżących działaniach mających na celu pozytywne rozpatrzenie sprawy,  
a odpowiedź na wniosek została udzielona ustnie. 
- Radca prawny, Wiesława Rodak wyjaśniła, że nie można tutaj mówić o zaniedbaniach 
 i bezczynności ponieważ były podejmowane działania, w które skarżący był włączony. 
Na tym dyskusję zakończono. 



 

 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 13 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         12 radnych 

                            „przeciw”                                              1 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 52/VII/15. 

Ad. 27  

Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Rafała Dobosza na Wójta Gminy Poczesna 
omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Tadeusz Bajdor. 
Głos zabierali: 

- Rafał Dobosz  wyjaśnił, że rzeczywiście otrzymał taką odpowiedź, jednak odebrał ją 
brat i przekazał mu dopiero w lutym. Przeprosił za zaistniałą sytuację. 

Na tym dyskusję zakończono. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 13 radnych:                      

                            „za”                           głosowało         13 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radnych 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 53/VII/15. 

Ad. 28  

Wnioski zostaną przekazane do biura Rady na piśmie w ciągu 7 dni. 

Ad. 29  

Wójt Gminy na wnioski i zapytania odpowie na piśmie. 

Ad. 30  

W tym punkcie głos zabierali: 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała  pisma, które wpłynęły do biura Rady 
gminy m.in.: 

- od Wojewody Śląskiego w sprawie konieczności złożenia przez radnych oświadczeń 
majątkowych do 30 kwietnia 2015 roku, 

- od Wojewody Śląskiego w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego dotyczącego uchwały 
25/IV/15. 

- od Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Częstochowie w sprawie korekty 
złożonych oświadczeń majątkowych. 



 

 

Ad. 31 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim za udział w posiedzeniu 
i ogłosiła, że VII zwyczajną Sesję Rady Gminy Poczesna uważa za zamkniętą. 
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